اهم نقاط جابها الدكتور بسام في اختباراته الماضية للحركات الادبية راح ابدأ بالحركة الواقعية وتقريبا هي ١٠ اسئلة بسم الله نبدأ:

1/ which American movement began as a reaction to and a rejection of romanticism?

C-Realism

بدأت الحركة الواقعية الامريكية كردة فعل ورفض للرومانسية

2/ the concern himself with the here and now, centering his work in his own time, dealing with common-place everyday event and people

B-realist

اهتمام الواقعية نفسه مع) هنا والان)يعني المكان والزمان وتركز على عمله ووقته وتتعامل مع مكان مشترك للاحداث والناس يوميا اعتذر عن الترجمة ركيكة بعض الشي

3/ American realism was idea in art, music and literature that showed through these different types of work, reflections of the time period.

كانت الواقعية الامريكية فكرة في الفن والموسيقى والادب والتي ظهرت من خلال هذه الانواع المختلفة للعمل وانعكاسات لتلك الفترة الزمنية

4/ Literature of the common-place ,ordinary people-poor and middle class,recent and contemporary life

, democratic function of literature ,and local color are common themes and elements in.....

- Realism

هذي كلها مواضيع وعناصر مشتركة في الواقعية الادب المشترك في المكان الادب المشترك في المكان الناس العاديين والطبقة الفقيرة والمتوسطة الحياة القديمة والمعاصرة الوظيفة الديموقراطية للادب واللون المحلي

5/ is a literary idea in art that attempts to depict and define what is true

Realism هي فكرة ادبية في الفن تحاول وصف وتعريف ماهو صحيح

6/ is a representative of realism
Samuel Clemens
Henry James
George Washington Cable
Kate Chopin
طبعا هالاسماء هي اللي حددها الدكتور في المباشرة الرابعة
جميعهم يمثلون الواقعية

7/ time period. Whether it was a cultural portrayal, or a scenic view of downtown New York City, these images and works of literature, music and painting depicted a contemporary view of what was happening; an attempt at defining

what was real.

American realism

فترة زمنية. سواء كان تصويرا لثقافة ، أو مشاهدة المناظر الطبيعية الخلابة من وسط مدينة نيويورك ، هذه الصور والأعمال الأدبية والموسيقى والرسم صورت للمعاصر ما كان يحدث . وهي محاولة لتحديد ما كان حقيقيا.

حقيقيا.

- الواقعية الأميركية

8/ Like all terms relating to literary movement, the is loose and somewhat equivocal

Realism

مثل كل المصطلحات المتعلقة بالحركات الادبية هذا المصطلح يتمتع بحرية وغير قابل للتحديد الى حدا ما الواقعية

9/ The movement was centered in fiction particularly the novel

Realism

الحركة الواقعية كانت مركز الخيال وخاصة في الرواية

١٠ بيسأل عن الفترة اللي ظهرت فيها الحركة الواقعية وقد ظهرت في وقت مبكر من عام
 ١٨٣٠ لكنها بلغت شهرتها نهاية الحرب الاهلية الى نهاية القرن التاسع عشر

The movement began as early as the 1830's but reached prominence and held sway from the end of the Civil War to around the end of the nineteenth century